
 

 

 

 
 

 

 

 

ZAPISNIK 5. 

SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA 

HRVATSKOG SAVEZA SINKRONIZIRANOG (UMJETNIČKOG) 

PLIVANJA 

održane 31.05.2021. 



5. Sjednica Izvršnog odbora Hrvatskog saveza sinkroniziranog (umjetničkog) plivanja održana je 

31.05.2021. godine u 18:00 sati elektronskim putem. 

Prisutni: Darko Ćuruvija. Ljiljana Petković, Iva Gričar, Vlatka Matić, Milan Čolić, Anja 

Alispahić, Hana Palijan, Mia Perić 

Odsutni: Margareta Puškarić, Ela Mihovilović Brkić, Krešimir Hrs, Petra Mašić Jeftić, Jasna 

Matić 

Ostali prisutni: Željka Ajelić Sorić (član NO), Ivana Šamija (glavna tajnica), Tamara Smetko 

Martinov (član TK), Ana Novak (izbornica) 

Sjednica započinje u 18:00 sati, dopredsjednik pozdravlja sve prisutne te predlaže Dnevni red. 

Nema prijedloga izmjena i dopuna Dnevnog reda te se isti daje na glasanje. 

Članovi Izvršnog odbora  jednoglasno prihvaćaju Dnevni red koji glasi: 

DNEVNI RED 

1. Usvajanje odluka donesenih elektronskim putem 

2. Usvajanje Zapisnika sa sjednice IO od 01.04.2021. 

3. Prijedlozi Tehničke komisije 

4. Kadetsko prvenstvo Hrvatske 

5. Izvještajna Godišnja skupština  

6. Odlazak na juniorsko europsko prvenstvo na Maltu 

7. Plan reprezentacije za 2021.  

8. Priređivanje COMEN CUP-a i europskog prvenstva za mlađe juniorke 

9. Ostala pitanja 

 

Ad 1. 

Članovi IO-a su elektronskim putem glasali i donijeli sljedeće odluke: 

- Temeljem zamolbe PAM-a dozvoljava se prijava po 4 rezerve za tim i kombinaciju. 

- Prihvaća se prijedlog organizacije Comen Cupa i Europskog natjecanja za mlađe juniorke 

u Rijeci. 

Dopredsjednik predlaže da se usvoje prethodno donesene odluke elektronskim putem. 

Prijedlog se daje na glasanje te je isti jednoglasno usvojen. 

Ad 2. 

Dopredsjednik predlaže usvajanje zapisnika s prethodne sjednice IO-a obzirom da nema 

prijedloga izmjena i dopuna istog. 

Prijedlog se daje na glasanje te je isti jednoglasno usvojen. 

 



Ad 3. 

Dopredsjednik iznosi prijedloge Tehničke komisije: 

- TK za sada ne podržava mogućnost dvojne registracije plivačica. 

- TK predlaže prihvaćanje zamolbe PAM-a vezane za povećanje broja prijavljenih rezervi 

za tim i kombinaciju (usvojeno već). 

- TK podržava prijedlog figura za PH za mlađe juniorke – 3. grupa figura (Porpoise i 

Seagul). 

- TK donosi razrađena pravila za nastup dječaka u svim disciplinama. 

Pokrenuta je rasprava o pravilima za nastup dječaka u svim disciplinama u mlađim dobnim 

skupinama u kojoj su sudjelovali: Mia Perić koja je članovima IO prethodno sastanku poslala 

svoje mišljenje na temu i koja se ne slaže s time da se dječacima dozvoli nastup u disciplinama 

koje nisu definirane FINA pravilima; zatim predsjednica TK Tamara Smetko Martinov koja je 

članove IO još jednom podsjetila da je TK na svojim sastancima usuglasila i razradila 

univerzalna pravila o nastupu dječaka u svim disciplinama (koje su to dobne skupine, koje je 

ograničenje broja dječaka po disciplini, u kojim slučajevima dolazi do odvajanja plasmana i sl.) 

te da je taj prijedlog već usvojen od strane IO-a te kao takav predstavlja univerzalnu odluku o 

kojoj nema potrebe ponovo sada raspravljati i Milan Čolić koji predlaže da se usvoje i ostali 

prijedlozi TK. 

Prijedlozi TK se daju na glasanje te su isti jednoglasno usvojeni. 

Predsjednica TK upitana je vrijedi li još uvijek pravilo tim-kombinacija, odnosno da u mlađim 

dobnim skupinama (kadeti i mlađe juniorke) ekipa mora imati prijavljen tim kako bi mogla 

nastupiti i u kombinaciji, obzirom da je stigao upit o istome. Tamara Smetko martinov potvrdila 

je ispred TK da je navedeno pravilo na snazi. Dopredsjednik predlaže da se isto revidira obzirom 

na okolnosti oko Covid situacije te ograničenja treniranja te nalaže TK da nastavno na upit, 

iznimno u ovim okolnostima i za ovu sezonu i predstojeća natjecanja razmotri mogućnost 

nastupa samo u kombinaciji te u najkraćem roku članovima IO dostavi misljenje TK. Članice IO 

Anja Alispahić, Vlatka Matić i Hana Palijan izlažu svoje neslaganje i nezadovoljstvo 

eventualnom promjenom pravila sada kada je sezona pri kraju i neposredno pred natjecanja, jer 

smatraju da takva izmjena stavlja u nefer položaj sve one klubove koji su cijelu sezonu i nastupe 

pripremali poštujući pravilo na snazi. 

Zaključak je da će TK u što kraćem roku dostaviti mišljenje oko svega navedenog na glasanje 

Izvršnom odboru. 

Ad 4. 

Hana Palijan ispred priređivača Prvenstva Hrvatske za kadete izlaže problem održavanja 

natjecanja prema postojećem kalendaru obzirom da su produžene mjere Stožera CZ prema 

kojima je još uvijek zabranjeno održavanje natjecanja mlađih dobnih skupina. Nakon prijedloga 

rješavanja problema održavanja kadetskog natjecanja i rasprave koja je uslijedila jednoglasno je 

zaključeno i naloženo Hani Palijan da provjeri mogućnost održavanja natjecanja na svim 

zagrebačkim bazenima nakon najavljivanih i očekivanih popuštanja mjera iza 15.06.2021. 



godine te da o tome žurno obavijesti Izvršni odbor. Nadalje, u slučaju nemogućnosti održavanja 

natjecanja, članovi IO-a se slažu da isto ne treba odgađati za rujan ili slično, već održati 

natjecanje online. 

Ad 5. 

Dopredsjednik podsjeća na obavezu održavanja godišnje skupštine Saveza te predlaže da se ista 

održi putem ZOOM-a. 

Prijedlog se daje na glasanje te je isti jednoglasno usvojen. 

Ad 6. 

Nakon podrobne rasprave o prijavama disciplina za Europsko juniorsko prvenstvo i činjenice da 

je uz prijave kombinacije, slobodnog i tehničkog sola te tehničkog dua, slobodni duo naknadno 

prijavljen s novom muzikom te prijedloga izbornice i stručnog tima o naknadnoj prijavi highlight 

discipline, dopredsjednik predlaže sljedeće: 

- potvrditi već izvršenu naknadnu prijavu slobodnog dua s novom muzikom, odnosno dati 

odobrenje nastupa reprezentacije u disciplini slobodni duo; 

- ne izvršiti prijavu highlighta obzirom da ista ne stoji u planu i programu rada 

reprezentacije, nisu započete pripreme koreografije te obzirom na navedene okolnosti i 

okolnosti oko naknadne prijave slobodnog dua, naknadna prijava i highlighta prikazala bi 

naš Savez kao neozbiljan i neodgovoran na ovako velikom natjecanju. 

Prijedlog se daje na glasanje te je isti jednoglasno usvojen. 

Ad 7. 

Izbornica postavlja upit o potvrdi održavanja Comen cupa i Europskog mlađejuniorskog 

prvenstva u Rijeci početkom rujna te ukazuje na činjenicu da joj istječe mandat 31.08.2021. 

Shodno tome, postavlja upit hoće li ona odraditi sve pripreme za to natjecanje i samo natjecanje. 

Dopredsjednik upoznaje članove IO-a o dogovorima oko priređivanja ovog natjecanja u Rijeci te 

navodi kako trenutno nema konkretnih povratnih informacija oko potvrde o točnom terminu 

natjecanja. Navodi i da smatra da onaj tko priprema ekipu za natjecanje treba i odraditi samo 

natjecanje neovisno o isteku mandata. 

Nadalje, izbornica izlaže plan priprema i rada juniorske reprezentacije navodeći termine 

priprema, sudjelovanje na natjecanju Primorje Synchro Cup te nastupu reprezentacije na 

Europskom natjecanju u skokovima u vodu. Nakon odlaska juniorske reprezentacije na Europsko 

juniorsko prvenstvo na Maltu, upoznaje članove IO-a o planovima priprema i rada 

mlađejuniorske reprezentacije za nastup na Comen cupu. 

Obzirom na okolnosti vezane za termin Comen cupa i nedovoljna financijska sredstva za odlazak 

juniorske reprezentacije u Canadu na Svjetsko juniorsko prvenstvo koje je bilo u planu i 

programu rada reprezentacije za 2021. godinu, izbornica predlaže da se na to natjecanje niti ne 

planira odlazak, već da se sve usmjeri na pripremu mlađejuniorske reprezentacije za nastup na 



Comen cupu. Dopredsjednik se slaže s navedenim te predlaže prihvaćanje svega iznesenog. 

Prijedlog se daje na glasanje te je isti jednoglasno usvojen. 

Ad 8. 

Vezano za prijedlog priređivanja Comen cup-a i europskog prvenstva za mlađe juniorke 

dopredsjednik upoznaje članove IO-a o poduzetim radnjama. Nastavno na upit o domaćinstvu 

našeg Saveza za 1. europsko mlađejuniorsko prvenstvo u sklopu kojeg bi se održao i Comen cup 

od strane člana IO LEN-e te konzultacija s predsjednicom i glavnom tajnicom i u konačnici 

prihvaćenim prijedlogom od strane IO Saveza, dopredsjednik je poslao potvrdan odgovor LEN-i 

no do danas nema povratnih informacija. Čim iste dobijemo, bit će proslijeđene članovima IO. 

Ad 9. 

Sutkinja Iva Gričar obavještava IO da 08.06.2021. putuje u Barcelonu na kvalifikacijski turnir za 

kvalifikacije na OI. 

Nema pitanja i prijedloga. 

 

 

Sjednica IO završena je u 19:30 sati. 

 

Ivana Šamija Margareta Puškarić 

Glavna tajnica Predsjednica HSSP 

Stamp


